

Title (en)
Training apparatus particularly for skiers.

Title (de)
Übungsgerät, insbesondere für Skiläufer.

Title (fr)
Appareil d'exercice, en particulier pour des skieurs.

Publication
EP 0576832 A1 19940105 (DE)

Application
EP 93108553 A 19930527

Priority
DE 4218186 A 19920603

Abstract (en)
A training apparatus, particularly for skiers, having at least two mutually assigned, flat discs (8) which are driven in opposite directions and between which the skier can pass in order to simulate wedeln or parallel turning. The discs may be inclined relative to the horizontal and be adjusted in height in order to simulate unevennesses of the skiing piste. A plurality of pairs of discs can be arranged in one plane, and the plane may be inclined, such that it can be adjusted, with respect to the horizontal. The invention provides apparatuses for avoiding the risks of a fall (fence, rope suspension for the skier who is training). <IMAGE>

Abstract (de)
Übungsgerät, insbesondere für Skiläufer mit mindestens zwei einander zugeordneten, gegenläufig angetriebenen, flachen Scheiben (8), zwischen denen der Skiläufer zum Simulieren des Wedelns oder von Parallelschwüngen wechselt. Die Scheiben können relativ zur Horizontalen geneigt und in ihrer Höhe verstellt werden, um Unebenheiten der Skipiste zu simulieren. Mehrere Scheibenpaare können in einer Ebene angeordnet werden und die Ebene gegenüber der Horizontalen einstellbar geneigt werden. Vorrichtungen zur Vermeidung der Sturzgefahr (Zaun, Seilaufhängung für den Trainierenden) sind vorgesehen. <IMAGE>

IPC 1-7
A63B 69/18; A63B 23/04

IPC 8 full level
A63B 22/18 (2006.01); **A63B 69/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 69/18 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] DE 2420826 A1 19751106 - STRAUB WILLY
• [A] FR 2336150 A1 19770722 - UNSIN ALBERT [DE]
• [A] EP 0296129 A2 19881221 - COLOMBO OTTAVIO

Cited by
US7862489B2

Designated contracting state (EPC)
AT CH FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0576832 A1 19940105; EP 0576832 B1 19960717; AT E140394 T1 19960815; DE 4218186 A1 19931216; DE 4218186 C2 19960104

DOCDB simple family (application)
EP 93108553 A 19930527; AT 93108553 T 19930527; DE 4218186 A 19920603